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VERSLAG 

VERGADERING COMMISSIE 3  
van dinsdag 19 mei 2020 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Persegael Kurt  - voorzitter 
Anaf Hannes, El Yakhloufi Achraf, Nietvelt Ludwig, De Busser Koen, Dierckx Jeff, Grooten Eddy, Janssen Kevin,  
Roes Peter, Eric Vos, Voordeckers Bart, Schafraet Wout  - raadsleden 
Wittebolle Astrid, Van Otten Jan - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd:  
 
Waren eveneens aanwezig 
Peter Roes, Paul Moelans, Luc Debondt, Jan Van Steenbergen – raadsleden, 
Ive Van Bouwel – Ruimtelijke ordening, 
Katrijn Driesen – Milieu, 
Rens Creusen – Bibliotheek, 
Laure Aerts – Sportdienst, 
Iréne Van de Ven – Buurten en Wijk, 
Bob Raets – Preventie. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Licentiecontract mbt de exploitatie van de fotocollectie van José Heerman (1913-1993) door Stad 
Turnhout 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
De foto op de ppt van de ramp is de brand bij het IJsboerke in 1977. 
 
Lastvoorwaarden en gunningswijze voor de opmaak van een klimaatplan 'Turnhout klimaatneutraal en -
robuust in 2050' en eventuele vervolgopdrachten 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Ive Van Bouwel en Katrijn Driesen toelichting bij dit punt. 
Schepen Astrid Wittebolle geeft nog mee dat de bestaande actieplannen behouden blijven. 
Tevens verduidelijkt schepen Astrid Wittebolle dat dit alles ook aan de milieuraad werd voorgelegd die akkoord is. 
Wout Schafraet is alvast enthousiast en vindt het positief dat er ook duidelijke termijnen zijn vastgelegd. 
Hij vraagt of er zekerheid is dat dit alles zal gerealiseerd worden. 

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijkt dat men nu het voordeel heeft van de urgentie, dit in tegenstelling 
tot pakweg vijf jaar geleden. Andere steden werden hier over bevraagd en het geeft alvast een 
vertrouwend gevoel. 

Wout Schafraet vraagt ook wanneer er zal gestart worden. 
Bedoeling is om in eerste instantie goede grondvesten te leggen. Eens het consortium gekend is, zal zo 
snel mogelijk gestart worden. 

Jeff Dierckx vindt het alleszins een ambitieus klimaatplan e vindt dit alvast goed. Hij verwijst naar het deel 
‘communicatie’ dat er is in opgenomen en wijst er op dat men zeker moet oppassen met therminologie. Ook 
mensen in armoede moeten kunnen meegenomen worden. 

Schepen Astrid Wittebolle is ook van mening dat iedereen mee moet kunnen gaan in het verhaal. 
Communicatie is inderdaad een serieus accent en dit werd ook aangebracht door andere steden. 

Ook Koen De Busser vindt het boeiend en ambitieus. Hij wil zo’n bestek wel eens graag zien en vraagt wie voor 
iets dergelijks in aanmerking komt. 

Het gaat hier over een team van studiebureau’s, participatie en communicatie die samen een consortium 
vormen. 

Eric Vos vindt dat drie weken om in te schrijven wel vrij kort tenzij dergelijke consortia reeds bestaan. 
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Er bestaan inderdaad diverse consortia en de termijn van drie weken om in te schrijven werd ook 
gehanteerd door andere steden. 

Eric Vos vraagt of in het lastenboek ook specificaties van expertises zijn opgenomen. 
Er is in het lastenboek duidelijk vermeld dat men expertises moet kunnen aantonen alsook de 
samenstelling en de kwiliteiten van het team. Tevens dient men een duidelijk projectoverzicht op te 
maken. 

Eric Vos verwijst naar doorbraakprojecten waarvan er enkele evident zijn voor Turnhout en vraagt zich af of men 
misschien beter speerpunten zou meegeven. 

Hierrond werd nog niets meegegeven. Het is de bedoeling dat deze in de loop van het proces naar 
boven komen. 

Eric Vos stelt vast dat het klimaat niet stopt aan de grenzen van de Stad en vraagt hoe men externe partners wil 
motiveren om mee te doen aan het plan. 

Er wordt niet alleen naar het eigen grondgebied gekeken maar ook naar de ruime omgeving waar 
bijvoorbeeld mobiliteit zal aan bod komen. Belangrijk hier zal het lerend netwerk zijn. 

Eric Vos vraagt tot slot ook naar de toewijzingscriteria en het budget. 
De belangrijkste toewijzingscriteria zijn het plan van aanpak, de participatie, organisatie en 
communicatie. 
Er is een budget voorzien van 100.000 euro. 
Schepen Astrid Wittebolle verwijst ook nog even naar de pentahelix en merkt op dat men zeker die vijf 
groepen aan boord wil krijgen. Er moet genoeg aandacht zijn voor wat er leeft op de diverse lagen van 
de maatschappij waardoor er ook voldoende draagvlak gecreëerd wordt met een integrale aanpak ook 
met Vlaanderen en Federaal. 

Koen De Busser vindt het belangrijk dat veel mensen betrokken worden en er een goed tijdschema is, vooral het 
eerste jaar. 
 
Overeenkomst ‘Mijn Leestipper’ tussen Cultuurconnect vzw en Stad Turnhout 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Rens Creusen toelichting bij dit punt. 
 
Overeenkomst e-bookplatform tussen vzw Cultuurconnect en Stad Turnhout 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Rens Creusen toelichting bij dit punt. 
Eric Vos merkt op dat in het bundel heel andere bedragen staan dan op de ppt. 

Het dossier zal nagekeken worden. 
Eric Vos vraagt of de beide dossiers besproken werden in de beheerscommissie en vraagt om de adviezen ook 
in het bundel op te nemen. 

Dit alles werd inderdaad besproken in de beheerscommissie en de adviezen zullen toegevoegd worden. 
 
Bibliotheek: statuten Beheerscommissie 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Rens Creusen toelichting bij dit punt. 
 
Overeenkomst Sportregio Noorderkempen ILV 2020 – 2025 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Laure Aerts toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vindt het een goede ambitie om de sportinfrastructuur naar een hoger niveau te brengen. Hij 
vraagt zich alleen af hoe men dit gaat financieren aangezien in de gemeentes de meerjarenplannen al 
goedgekeurd zijn. 

Bedoeling is om deze legislatuur een planning op te maken en deze volgende legislatuur uit te werken. 
Bart Voordeckers vindt het alleszins een goede oefening maar men zal goed moeten nadenken over de 
uitwerking binnen een aantal jaren. 
Hannes Anaf vindt het alleszins een terechte opmerking van Bart Voordeckers. 
De sportegio zat einde vorige legislatuur wat in een crisis. Met dit plan heeft men wel een zekerheid dat middelen 
gaan ingezet worden maar in wat? 

De financiële middelen die er zijn zullen gebruikt worden voor externe expertise wat betreft het 
bovenlokaal denken over een masterplan sportinfrastructuur. 

Eric Vos stelt voor om het exploitatieverhaal ook mee in gedachten te nemen. Meestal zit dit nu bij clubs die het 
niet altijd kunnen redden. 
Koen De Busser merkt op dat er blijkbaar vorige legislatuur een potje was waar niets mee gedaan werd. 
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Bedoeling is om met de financiële middelaren die de sportegio heeft (ongeveer 70.000 euro) een 
bovenliggend sportinfrastructuurplan op te maken. 

Koen De Busser hoopt dat het alleszins de sporters ten goede komt. 
 
De Buurtmakerij – reglement buurtcheques 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Iréne Van de Ven toelichting bij dit punt. 
Jeff Dierckx verwijst naar de aanvraagperiode van 60 dagen en is blij dat men een zekere flexibiliteit aan de dag 
wil leggen. 
Hij vraagt wat men doet bij slecht weer wanneer een evenement gepland werd. 

Ook dan zal een oplossing gezocht worden met de nodige flexibiliteit. 
 
Strategisch veiligheids en preventieplan 2020  
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Bob Raets toelichting bij dit punt. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Astrid Wittebolle deelt mee dat de musea vanaf 18 mei opnieuw open mogen mits de nodige regels in acht te 
nemen. Onze musea zullen vanaf 2 juni heropenen om de gevraagde maatregelen te kunnen uitvoeren. Ze wil 
graag ook melden dat het depot in het Speelkaartmuseum ook digitaal toegankelijk wordt. 
 
 
Bart Voordeckers vraagt dat naar aanleiding van het heropstarten van openluchtsporten de buurtsporters zullen 
ingezet worden. 

Schepen Jan Van Otten merkt op dat men in snelheid gepakt werd en men het niet meer kon tegen 
houden. Momenteel wordt aan een plan gewerkt. 

Bart Voordeckers vraagt om zo vlug mogelijk hierover de nodige info te krijgen. 
Eric Vos begrijpt het niet goed dat men het niet meer kon tegenhouden. Hij verwijst naar het gebruik van de 
zichtbanken dat men toch ook heeft kunnen tegenhouden. Men gaat iets uitwerken maar een 24 uur permanentie 
zal nooit kunnen. De volksgezondheid moet prioriteit zijn. 
Koen De Busser stelt voor om iets aan te plakken om ouders mee te betrekken. 

Schepen Jan Van Otten deelt mee dat al veel met ouders gecommuniceerd werd en dat er aan gewerkt 
wordt. 

Kevin Janssen merkt op dat het een grote drukte is aan het skatepark en men de regels in verband met corona 
helemaal niet volgt. Volgens hem werd de politie ook regematig gebeld maar komt er geen oplossing. 
 
 
 
Van Rompuy Jan 
Commissiesecretaris 
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Agenda

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Licentiecontract mbt de exploitatie van de fotocollectie van José Heerman (1913-1993) door 

Stad Turnhout

- Lastvoorwaarden en gunningswijze voor de opmaak van een klimaatplan 'Turnhout 

klimaatneutraal en -robuust in 2050' en eventuele vervolgopdrachten

- Overeenkomst ‘Mijn Leestipper’ tussen Cultuurconnect vzw en Stad Turnhout

- Overeenkomst e-bookplatform tussen vzw Cultuurconnect en Stad Turnhout

- Bibliotheek: statuten Beheerscommissie

- Overeenkomst Sportregio Noorderkempen ILV 2020 – 2025

- De Buurtmakerij – reglement buurtcheques

- Strategisch veiligheid- en preventieplan 2020 

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college



Licentiecontract

Fotocollectie

José HeermanJosé Heerman



José Heerman en zijn collectie

• José Heerman (1913-1994), journalist 

GVA, DS-Het Nieuwsblad

• Oprichter van Turnhoutse Persbond en 

van Nationaal Museum van de 

SpeelkaartSpeelkaart

• Beheert vanaf 1945 uitgebreide collectie 

documentatie (500 mappen in 1978) en 

fotocollectie (ca. 60.000 negatieven)

• Documentatie kwam in 2002 gratis naar 

het Stadsarchief: persteksten, knipsels, 

drukwerk, bevatten af en toe foto’s

• Vaak geraadpleegd in de studiezaal: 

snelle info over een “Kempens” 

onderwerp uit de naoorlogse periode



Aankoop van fotocollectie in 2019

• 1998: eerste voorstel tot aankoop door zonen Jos en Guy Heerman

• Mei 2019: nieuw voorstel van Jos Heerman

• 28 november 2019: college beslist om fotocollectie aan te kopen voor 9.000 EUR, 

inclusief exploitatierechten

• Op 22 januari 2020 opgehaald bij Jos Heerman







Waarde fotocollectie

– mooi tijdsbeeld van het naoorlogse Turnhout en de Kempen: evenementen, 

ontvangsten, betogingen, stakingen, rampen, ongelukken, ...

– uit een lange periode (1945-1978) die mooi aansluit bij de uitgebreide 

fotocollectie van Paul Van Hal 1920-1945

– grote waarde voor onderzoek– grote waarde voor onderzoek

– ook bruikbaar bij tentoonstellingen, in eigen communicatiekanalen en bij 

participatieprojecten

– foto's zijn genummerd zijn en ontsloten aan de hand van fiches









Licentiecontract

– Art 2. Stad Turnhout verkrijgt licentie om de fotocollectie te exploiteren door 

middel van:

• grafische reproductie

• opname in een boek of databank

• publicatie in een krant, weekblad, informatiebrochure

• vastleggen en verveelvoudigen op beelddragers

• publieke mededeling en ter beschikking stelling

• tentoonstellingen

– Art 6. erven Heerman vragen 50% van de eventuele winst die voortkomt uit het 

toepassen van de licentierechten



Verdere kosten betreffende beheer

– Verpakking van de negatieven in geschikt preservatiemateriaal: 4.800 EUR

– Digitaliseren van selectie: 6.000 EUR

– Een selectie zal online geplaatst worden op Erfgoedbank Noorderkempen



Opmaak van een klimaatplan:

‘Turnhout Klimaatneutraal en –robuust ‘Turnhout Klimaatneutraal en –robuust 

in 2050’



Ambitie

• 2030 volgens burgemeestersconvenant:

– minimaal 40% CO2-uitstoot minder

– minimaal 27% minder verbruik (elektriciteit, aardgas, maar ook benzine, diesel, ...)

– minimaal 27% hernieuwbare energie in 2030

– bouwen aan een stad die tegen de klimaatsverandering bestand is.

• 2050: klimaatneutraal en klimaatrobuust



Opbouw

• Gebouwen

• Mobiliteit

• Energie

• Groen en blauw

• Duurzaam consumeren

Aandachtspunten / focus:

• Betaalbaarheid & toegankelijkheid maatregelen

• Gebiedsgerichte aanpak (per type wijk, industrie, … mensen bereiken)

• Haakjes



Gebiedsgerichte aanpak



Haakjes



Betaalbaarheid & toegankelijkheid



1. Concretiseren ambitie

• Roadmap

– Opmaak van tijdlijn met ijkpunten

– Acties uitzetten in tijdlijn

– CO2-berekening

– Definiëren doorbraakprojecten

• Klimaatdashboard:

– indicatoren realisatie & omgeving bepalen

• Gebiedsgericht

• Financieringsmodellen



1. Concretiseren ambitie

• Proces

– Backoffice (studiewerk, incl. kwetsbaarheidsanalyse)

– Frontoffice (participatie, verschillende strategieën)

• Pentahelix

→Burgers en middenveld;

→ Bedrijven, beroepsorganisaties en zorginstellingen;

→ Kennis- en onderwijsinstellingen;

→ Lokaal bestuur & EVA’s;

→ Semi-publieke instellingen.

• Bevragen

• Werven



2. Organisatiestructuur & proces

• Organisatiestructuur

• Proces, evaluatie

• Lerend netwerk

• Hogere overheden

• Expertengroep (mensen met groot netwerk)



• Gedragenheid

• Wervend, positiviteit

• Haakjes

• Concrete gevolgen & effecten

3. Communicatie

4. Eventuele vervolgopdrachten

• Bijkomende studies

• Bijkomende workshops

• …



Mijn Leestipper



Gepersonaliseerde tips op maat

- Op basis van leesvoorkeuren en, optioneel, op basis van leenhistoriek

- Toegankelijk via webtoepassing, alsook maandelijkse leestips op maat via e-mail





Financieel

• Vaste kost € 217,80 + € 0,05445 per inwoner

• Jaarlijkse kost van € 2668 betaald vanuit werkingsbudget bib (op basis van 45.000 

inwoners)



Project E-books



Sectorbrede dienstverlening

- Consortium van bibliotheken – gezamenlijke collectie

- Centrale collectievorming door 3-5 collega’s in sector (waaronder onze collega 

Joris Gielen)

- Rapportage aan stuurgroep e-books



Criteria voor gebruik

36%

25%

23%

23%

63%

46%

15%

De kostprijs om e-boeken te ontlenen

De aanwezigheid van mijn favoriete genres

Het leesplezier van papieren boeken

Tijdswinst (geen verplaatsing naar bib)

Kostprijs is doorslaggevende factor, maar gebruiker gaat ervan uit dat de technologie werkt.

Top 3 criteria voor gebruiker: (1) kostprijs, (2) collectie, (3) technologie. 

Op welke van onderstaande aspecten zou u het meest letten om al dan niet gebruik te maken van een 

e-boeken uitleendienst door de openbare bibliotheek? Gelieve maximaal vijf antwoorden te geven.

Filter: geen

N: 2690

23%

21%

21%

19%

19%

17%

10%

9%

8%

7%

29%

38%

40%

35%

29%

35%

28%

10%

17%

13%

10%

2%

Tijdswinst (geen verplaatsing naar bib)

De grootte van de e-boekencollectie

De gebruiksvriendelijkheid van de technologie

De kostprijs van de hard- en software

De diversiteit van de e-boekencollectie

Het gebruiksgemak van digitale toestellen

Het huidige aanbod aan papieren boeken

De compactheid van het toestel

De hulp en ondersteuning van de bib

Ander aanbod dan commerciële aanbieders

Geen van bovenstaande

Totaal Geïnteresseerd in e-boeken uitleendienst

Significant hoger

(betrouwbaarheid 95%)



- Gebruikscollectie’ met mainstream aanbod voor volwassenen

- Single use: een e-book kan door één iemand tegelijkertijd ontleend worden

Collectie & leenmodel

- Inclusief bij bibabonnement zonder extra kosten

- Via iOS/Android-app op e-reader, tablet, telefoon of PC



Het platform (Cloudlibrary)



Financieel

• Vaste jaarlijkse vergoeding van 790 euro en € 0,1345 per inwoner incl. btw

• Ca. 6800 euro voor Turnhout voor een periode van zes jaar (op basis van 

45.000 inwoners)

• Betaald op werkingsbudget bib, vrijwel volledige compensatie budgetimpact • Betaald op werkingsbudget bib, vrijwel volledige compensatie budgetimpact 

door Joris zijn werk als collectievormer



Op de vergadering van 18 november 2019 met het beheersorgaan van  de 

bibliotheek, werden de nieuwe reglementen voor de werking van het 

beheersorgaan besproken en algemeen goedgekeurd.

Statuten beheerscommissie

beheersorgaan besproken en algemeen goedgekeurd.



Het organiek reglement

• art. 2 en 3: vormelijke toevoegingen

• art. 4: §2 en §3 vgl. met vorige legislatuur:

• niet: bij het begin van het jaar een actieplan

• wel: ontwerpbegroting en werkingsverslag

• art. 5 § 1: samenstelling volgens optie 9b Cultuurpact (systeem D’Hondt)

• art. 7: mogelijkheid tot werkgroepen

• art. 9: van minimaal vijf naar minimaal vier bijeenkomsten

• art. 15: verzekeringen voor leden beheerscommissie



Overeenkomst 

Sportregio Noorderkempen ILV

2020-2025



Sportregio Noorderkempen ILV

• Is samenwerkingsverband tussen 12 gemeenten met als doelstelling het stimuleren 

van sport en bewegen

– Arendonk, Baarle-Hertog, Beerse, Hoogstraten, Lille, Malle, Merksplas, Oud-

Turnhout, Ravels, Rijkevorsel, Turnhout en Vosselaar

• In het meerjarenplan 2020-2025 wordt voorgesteld om in te zetten op volgende 5 • In het meerjarenplan 2020-2025 wordt voorgesteld om in te zetten op volgende 5 

thema's:

– De ILV Sportregio Noorderkempen als netwerkorganisatie

– Sportinfrastructuur en sportieve open ruimte

– Bovenlokale sportclubondersteuning

– Doelgroepenbeleid

– Overig beleid



Details overeenkomst 

• Duurtijd overeenkomst: 2020-2025

• Maatschappelijke zetel is in Turnhout

• Inzet personeelslid obv werkingskost

• Financiële inbreng per gemeente: 0,225 euro/inwoner (ongewijzigd tov 2014-2019)

• Beheerscomité (stemgerechtigde leden = 1 per gemeente)  2x/jaar AV 

– Bevoegdheden: vaststellen begroting en jaarprogramma, goedkeuring 

jaarrekening, vastleggen huishoudelijk reglement) 



• Huishoudelijk reglement & dagelijks bestuur voor uitwerking doelstellingen

• De jaarrekening wordt jaarlijks voorgelegd aan elke GR

• Controle jaarrekening door 2 rekeningtoezichters

Details overeenkomst 



De Buurtmakerij

buurtcheques 



Voorgeschiedenis

Mei/juni 2018 – goedkeuring buurtcheques

- Toelage voor buurtactiviteiten die ontmoeting bevorderen. 

- Bedrag van 125 euro.

- Gestart met 10 buurtcheques per jaar

De Buurtmakerij

buurtcheques 

- Aantal ondertussen verhoogd naar 20 per jaar: bekendheid en de vraag stijgt!

→ Het reglement is NIET gewijzigd.



Reglement (samenvatting)

Wat?

- Bevorderen van sociale contacten en ontmoeting

- 125 euro

Wie?

De Buurtmakerij

buurtcheques 

- 5 verschillende adrespunten in een buurt/straat, waarvan minstens 3 geen 

bloedverwantschap.

Waarvoor?

- Buurtactiviteiten die niet langer dan 1 dag duren. 

- Alle inwoners van straat/buurt zijn welkom



Reglement (samenvatting)

Waarvoor niet?

- Louter winstgevend doel, activiteiten met politieke of religieuze insteek.

- Acties ter bevordering van verbinding die langer duren dan 1 dag (dan werkt De 

Buurtmakerij een traject op maat uit).

- Opknappen van publieke ruimten.

De Buurtmakerij

buurtcheques 

- Opknappen van publieke ruimten.

- Verenigingen en organisaties  die subsidies of toelagen krijgen voor buurt- ,jeugd-

of culturele werking of activiteiten



Reglement (samenvatting)

Wanneer aanvragen?

- Bij voorkeur 60 dagen voor de activiteit

Hoe vaak?

- Maximum 1 keer per jaar

De Buurtmakerij

buurtcheques 

- Maximum 2 twee jaar na elkaar

Hoe?

- Online

- Persoonlijk via De Buurtmakerij 



Reglement (samenvatting)

Bewijs en uitbetaling

- Lijst van uitgenodigde bewoners (iedereen van straat of buurt is welkom)

- Uitbetaling na goedkeuring voordat de activiteit plaats vindt. 

- Na de activiteit: sfeerfoto’s bezorgen 

De Buurtmakerij

buurtcheques 

- Uitnodigingen + versiering via De Buurtmakerij in layout van de De Buurtmakerij –

verplicht gebruik

- Niet cumuleerbaar met andere toelagen of subsidies van Stad Turnhout voor buurt-

en wijkactiviteiten, jeugdwerking of culturele activiteiten



Reglement (samenvatting)

Bewijs en uitbetaling

- Bij misbruik:

- De stad kan steeds bewijsstukken opvragen

- Bedrag wordt terug gevorderd

De Buurtmakerij

buurtcheques 

- Uitsluiting van de aanvragers



Voorstel wijzigingen : strategisch 

veiligheids- en preventieplan  2020



- Sinds 1995 : jaarlijks SVPP stadbestuur – F.O.D. binnenlandse zaken.

- G.R. van 31/03/2014 goedkeuring S.V.P.P. 2014-2017

- 9/02/2018 : mogelijkheid tot automatische verlenging voor periode 2018-2019 met of 

zonder wijzigingen  

- Voorstel : behoud van aan te pakken prioriteiten :

woninginbraken, fietsdiefstal, drugproblematiek,  winkeldiefstallen, sociale overlast en 

Voorstel strategisch veiligheids- en preventieplan 2020 

woninginbraken, fietsdiefstal, drugproblematiek,  winkeldiefstallen, sociale overlast en 

onveiligheidsgevoelens

waarom ? 

1. staan allen vermeld in het SMJP 2020-2025

2. zelfde prioriteiten in zonale veiligheidsplan 2020-2025

(uitzonderingen fietsdiefstal en winkeldiefstallen) 



Strategisch meerjarenplan 2020-2025

Actieplan 450 (preventieve veiligheidszorg) : aanpak woninginbraken, fietsdiefstal, 

drugpreventie en -hulpverlening, aanpak winkeldiefstallen.

Actieplan 460 (integraal veiligheidsbeleid) : geïntegreerde aanpak van 

samenlevingsproblemen. 

Actieplan 100 stimuleren van ontmoeting en verbondenheid in buurten met specifieke 

Voorstel strategisch veiligheids- en preventieplan 2020 

Actieplan 100 stimuleren van ontmoeting en verbondenheid in buurten met specifieke 

aandacht voor kwetsbare buurten

Het toegekende jaarlijks budget van 236,131,86 euro blijft  behouden. 

Gelet op de zeer uitzonderlijke corona-omstandigheden zal er bij de evaluatie van de 

doelstellingen en engagementen zeker rekening gehouden worden met de 

haalbaarheid



1. aanpak versterken via NIEUWE preventieprojecten binnen bestaande prioriteiten 

- Uitwerken van een procedure en stappenplan voor een geïntegreerde aanpak van 

samenlevingsproblemen op het openbaar domein (sociale overlast)

- Aanstelling van tweede buurtmaker in meer kwetsbare wijken met minder sociale 

cohesie  (sociale overlast)

- Het uitsturen van een maandelijkse preventieboodschap via het 

Voorstel strategisch veiligheids- en preventieplan 2020 

- Het uitsturen van een maandelijkse preventieboodschap via het 

Winkelinformatienetwerk (winkeldiefstal)

- Nieuwe sensibiliseringscampagne rond correct gebruik van diefstalveilige fietsrekken 



Voorstel strategisch veiligheids- en preventieplan 2020 

2. Aanpassen van jaarlijks engagement wegens corona-crisis 

- minimum aantal beveiligingsadviezen : 40 tot 60 per jaar 

- aantal informatiemomenten inbraakpreventie : minimum 3 per jaar 

- aantal aandachtspunten gemeenschapswachten 20 tot 30 per jaar 

- aantal intervisiemomenten “outreachers”  4 per jaar 

- aantal gegraveerde fietsen  1000 tot 1500 per jaar - aantal gegraveerde fietsen  1000 tot 1500 per jaar 

- aantal begeleidingen drughulp 60 tot 80  per jaar 

3. Weglaten van beëindigde engagementen 

- Deelname aan project ‘Troeven’ ( Time to Care)
- Reeds georganiseerde vormingen periode 2017-2019



Punten agenda gemeenteraad

…



Uit het college

…


